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Referat Bestyrelsesmøde 
12. november 2024 

 

Til Stede:   Erland, Inglev, Ivan, Ole, Kim, Dorthe, John 
 

Fraværende:  - 
  

Sekretær:  Conny 

 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referatet blev godkendt og underskrevet.  

Gennemgang af tjekliste: 
Vinsmagning bliver ikke før 2025.  
Ivan opretter begivenhed i Golfbox, når vi har en dato. Man skulle kunne melde en 
ledsager til.  

4 håndtørrere er monteret. Den 5. på hul 10 monteres senere. Logo til skilt afventes fra 
Kim.  

Der indkaldes til koordinerende møde vedr. matcher i februar/marts 2025 mellem John, 
Erland, klubber-i-klubben, Niels osv.  

Messen i Glyngøre var ingen succes. Der var stort set ingen besøgende.  

2. Økonomi  
Gennemgang af balance 
Regnskabet er stadig ok. 

Restanceliste 
Ingenting 

3. Momsrefusion 
Vi mangler stadig ca. 10 stk. Erland spørger Sildeholdet. 

4. Robotplæneklippere 

Der har været møde i dag mellem Husqvarna, Vagn, Frede, Erland og Inglev. Ivan var 
forhindret. Ukrudtskoger blev også demonstreret.  
Der er endnu ikke taget endelig stilling til hvilket mærke og til hvor mange vi skal købe i 
første omgang.  
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Inglev har også ansøgt Sparekassen Danmark. 
De 4 små salling-fonde er også søgt.  

5. Budget 2025 
Der er afholdt budgetmøde m. Kontoret.   

6. Cafeen 
Diskussionspunkter 
Listen m. punkter til mødet m. Niels blev godkendt.  

7. Generalforsamling 2025 

Generalforsamling 2025 vedtaget til den 20. marts kl. 19:00.  

Som besluttet sidst, sender vi en mail rundt til medlemmerne inden Generalforsamlingen, 
og beder dem om gode forslag til, hvordan vi skaffer flere medlemmer. Evt. kunne vi på 
Generalforsamlingen dele medlemmerne op i grupper en halv times tid, for at brainstorme 
gode ideer.  
Skal vi genindføre konceptet med, at medlemmer, der skaffer 1 nyt medlem, får 2 fl. Vin? 
Da der er kommet nye medlemmer, kunne vi invitere Tonnesen fra ok igen til 
Generalforsamlingen.  
Baneservice-tilmelding.  

8. Sponsorarbejde 

- 

9. Medarbejdersamtaler 

Der er afholdt medarbejdersamtaler med greenkeeperne og Kontoret. 

10. Fundraiser 

- 
11. Nyt fra udvalgene 
Bane- og husudvalg. Der spilles m. oplæg overalt og ingen hcp-regulering. 
Der skal igen afholdes 2 arbejdsdage om året. Der er nok at tage fat på, bl.a. banen, P-
pladsen, rengøring etc.   

Junior: Der har været 16 elever i gang i efteråret fra Salling Efterskole.  

12. Indkomne ideer fra medlemmer 

Morten Revsbech er kommet med følgende forslag: Ved hul 1 hænges der poser med en 
blanding af topdress og græsfrø. Dem der går en runde og indimellem slår en tørv med op, 
hvor tørven bliver slået helt i stykker, kan så hælde lidt af blandingen i hullet, og wupti så 
er den repareret. 
Et godt forslag, som, Baneudvalget får til opgave at gå videre med i en eller anden form. 
Baneudvalget sender også svar til Morten.  
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13. Eventuelt  
Vi har fået en henvendelse fra Sommeravisen vedr. annoncering. Kontoret går videre 
hermed.  

Erland og Inglev deltager i Golfring Limfjorden-møde d. 26.11.24.  

Erland (Inglev) deltager i Erfa-møde i NVJ den 20.11.24.  

Der afholdes ikke bestyrelsesmøde i december.  

 


